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I 2020 var der indgået en aftale mellem DCG og FF omkring brug af elpatronordningen, som 

lemper afgift af gas og olie til kedelproduktion af varme. Hvorfor er denne aftale ikke 

videreført i 2021? Dette vil kunne spare forbrugerne for et millionbeløb. 

  

Da varmepumpen mildest talt ikke leverer varen, foreslås det at FF indgår leveringsaftale med 

Vestforbrændingen eller Hillerød Forsyning for levering af overskudsvarme i sommerperioden. 

Hvorfor er dette ikke allerede effektueret? Dette vil spare gas og ikke mindst CO2 kvoter som 

er steget voldsomt i pris de sidste par år. 

  

FF har lavet et fint cirkeldiagram som viser produktionsfordelingen i 2021. Dette kommer 

imidlertid på bagkant. 

Forslag: Hver måned lægges der et tilsvarende diagram op over produktionsfordelingen. Dette 

vil være en nyttig forbrugerinformation som vil synliggøre om der rent faktisk sker fremskridt 

med den installerede varmepumpe.   

Er varmepumpen begyndt at levere varme til den oliefyrede central på Regimentsvej? 

Leveres der stadig varme produceret på oliekedler til industrikunder i Farremosen? 

Den 1. april 2022 lagde FF en meddelelse op om rabat på tilslutning for nye kunder. Hvis ikke 

dette er en Aprilsnar vil jeg gerne have en redegørelse for at vi eksisterende kunder ikke 

kommer til at betale for de givne rabatter. Endvidere giver det ikke rigtig nogen mening at 

tilslutte nye kunder pt, da merproduktion ved FF er lig med gasproduktion og dermed højere 

varmepris. 

Jeg vil påpege at Farum Fjernvarme konstant er på bagkant med udmeldinger om varmepriser. 

Dette medfører at der er unødigt efterslæb i økonomien som skal indhentes af fremtidige 

stigninger i varmeprisen. 
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